

Bil	PROGRAM PENGAJIAN [Tempoh Pengajian Minimum]	SYARAT KHAS [Syarat Pindaan]
4.	<p>IJAZAH SARJANA MUDA PENGURUSAN (KEPUJIAN)</p> <p>[5 Tahun]</p> <ul style="list-style-type: none"> • KEWANGAN • ORGANISASI • PEMASARAN 	<p style="text-align: center;"><u>SYARAT AM</u></p> <p>Calon-calon mestilah lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Persekolahan Vokasional Malaysia (SPM/MCE/SPVM) atau yang setaraf dengan mendapat Kepujian dalam Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia.</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET).</p> <p style="text-align: center;"><u>SYARAT KHAS PROGRAM</u></p> <p><u>KATEGORI A</u></p> <p>i. CALON DIPLOMA</p> <p>Diploma dari Institusi Pengajian Tinggi Awam (IPTA) atau setaraf Keutamaan akan diberikan kepada lulusan diploma dalam bidang berkaitan Pengurusan.</p> <p><u>KATEGORI B</u></p> <p>i. CALON STP/HSC/STPM (tahun 2002 dan sebelumnya)</p> <p>Lulus Sijil Tinggi Pelajaran (STP/HSC), Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred E dalam Pengajian Am/Kertas Am dan Gred E dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut;</p> <p>Biologi / Kimia / Fizik / Matematik atau Matematik Lanjutan / Bahasa Melayu / Ekonomi / Geografi / Sejarah / Perakaunan / Pengajian Perniagaan / Perdagangan / Syariah / Usuluddin / Pengkomputeran atau <i>Information And Communication Technology</i> (ICT) dan matapelajaran lain.</p> <p>ii. CALON STPM (mulai tahun 2003)</p> <p>Lulus Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau setaraf dengan mendapat sekurang-kurangnya Gred C dalam Pengajian Am/Kertas Am dan Gred C dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut;</p> <p>Biologi / Kimia / Fizik / Matematik atau Matematik Lanjutan / Bahasa Melayu / Ekonomi / Geografi / Sejarah / Perakaunan / Pengajian Perniagaan / Perdagangan / Syariah / Usuluddin / Pengkomputeran atau <i>Information And Communication Technology</i> (ICT) dan matapelajaran lain.</p> <p>iii. CALON LEPASAN MATRIKULASI</p> <p>Lulus Matrikulasi KPM / Asasi Sains UM / Asasi UiTM dengan mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.00; Dan</p> <p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Matrikulasi / Asasi dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut;</p> <p><i>Biology / Physics / Chemistry / Mathematics</i> / Perakaunan / Pengurusan Perniagaan / Ekonomi dan yang berkaitan; Atau</p>

Aliran Asasi Undang-undang

Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (2.00) pada peringkat Asasi Undang-undang dalam mana-mana dua (2) mata pelajaran berikut dan yang berkaitan;

- *Computer and Information Processing* **atau** *Library and Information Processing Skills*
- *Introduction to Law I* **atau** *Introduction to Law II* **atau** *Introduction to Law III*
- *Introduction to Malaysian Governance and Politics*
- *Introduction to Social Psychology*
- *Contemporary Global Issue* **atau** *Economic Issue and Problem*

KATEGORI C

i. CALON SPM/SPVM

Lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Pelajaran Vokasional Malaysia (SPM/MCE/SPVM) atau setaraf dengan mendapat **Kepujian** dalam Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia, lulus Matematik; **Dan**

Mendapat kepujian dalam mana-mana empat (4) mata pelajaran berikut;

Biologi / Fizik / Kimia / Sains / Sains Tambahan / Rampaian Sains / Sejarah / Geografi / Prinsip Akaun / Perdagangan / Ekonomi Asas / Reka cipta / Sains Pertanian / English for Science & Technology / Pendidikan Seni / Lukisan / Pengurusan Makanan / Asas Pemprosesan Maklumat / Pengurusan Ladang / Teknologi Maklumat / Ekonomi Rumah Tangga / Teknologi Kejuruteraan / Grafik Komputer / Pengetahuan Sains Sukan / Lukisan Kejuruteraan / Fundamentals of Programming / Pengajian Keusahawanan / Tasawwur Islam / Pendidikan Syariah Islamiah / Pendidikan Quran Sunnah / Matematik / Matematik Tambahan / Pendidikan Islam / Bahasa Inggeris dan matapelajaran lain; **Dan**

Berumur sekurang - kurangnya 21 tahun pada tarikh tutup permohonan

ii. CALON WARGA EMAS

Lulus Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Pelajaran Vokasional Malaysia(SPM/MCE/SPVM) atau setaraf dan Lulus Bahasa Melayu/Bahasa Malaysia; **Dan**

Berumur 50 tahun dan ke atas pada tarikh tutup permohonan.